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Zápis z jednání Valné hromady JmSST 18. června 2024 v Brně 
 

Valnou hromadu svolal výkonný výbor JmSST dne 16.5.2024 uveřejněním na webových 

stránkách jmsst.stolnitenis.net a rozesláním pozvánek elektronickou cestou, na úterý 18.6. 2024 od 

18:00 hodin do Bowling Brno, Líšeňská 4515/80, Brno-Židenice. 

Celkový možný počet delegátů je 64.  V 18:20 hodin bylo přítomno 57 delegátů.  

Valná hromada JmSST je tímto usnášeníschopná. Nadpoloviční většinu pro hlasování tvoří v tuto 

chvíli 29 delegátů. 

 

Zahájení:  

Předseda VV JmSST Richard Brhel přivítal přítomné zástupce klubů a hosta z VV ČAST – Ivetu 

Vacenovskou.  

Za VV JmSST přítomni: Richard Brhel, Pavel Halas, Libor Svoboda, Roman Klecker, Vladimír 

Švancara 

Omluveni: Linda Ivanová, Antonín Srna  

 

Schválení programu a Jednacího řádu Valné hromady:  

Navržený program a Jednací řád byly přijaty hlasováním v poměru 57 (pro) - 0 (proti) - 0 (zdržel 

se).  

Usnesení č.1: Valná hromada (dále jen VH) schvaluje program a jednací řád. 

 

Volba pracovních funkcí:  

Mandátová komise: navrženi Jaroslav Kolůch a Miroslav Šmétka. Hlasování 55-0-2  

Usnesení č.2: VH volí mandátovou komisi ve složení Jaroslav Kolůch a Miroslav Šmétka. 

Návrhová komise: navrženi Roman Klecker a Pavel Halas. Hlasování 57-0-0  

Usnesení č.3: VH volí návrhovou komisi ve složení Roman Klecker a Pavel Halas. 

Zapisovatelem byl navržen Roman Klecker. Hlasování 57-0-0  

Usnesení č.4: VH pověřuje pořízením zápisu z jednání Romana Kleckera. 

Ověřovateli zápisu byli navrženi Stanislav Němec a Pavel Gyurgyik. Hlasování 57-0-0  

Usnesení č.5: VH volí za ověřovatele zápisu Stanislava Němce a Pavla Gyurgyika. 

 

Zprávy o činnosti za uplynulé období:  

Předseda Richard Brhel přednesl zprávu o stavu členské základny, financí, systému podpory 

klubů, navýšení poplatku za ostatní členy z 30 Kč na 100 Kč a zhodnotil činnost VV JmSST za 

uplynulý rok a obšírně se věnoval zejména schválenému navýšení evidenčních poplatků na popud 

NSA a rozdělování finančních prostředků od ČAST mezi krajské svazy. 

 

Následovala zpráva STK JmSST, ve které Pavel Halas zhodnotil skončenou sezónu, počty 

družstev a výsledky krajských soutěží družstev a všech kategorií krajských přeborů. Zdůraznil 

nutnost aby do 30.6. měl zaplacen evidenční poplatek alespoň správce oddílu, jinak se od 1.7.2024 

nepůjde přihlásit do Registru.  

 

Libor Svoboda za KM JmSST přítomné seznámil s průběhem a výsledky KT, ŽT a BTM mládeže 

v kraji. Zúčastnilo se 46 oddílů, pro U11 máme 8 turnajů, ostatní 6 turnajů. Informoval o 

výsledcích krajských přeborů všech kategorií, výsledcích hráčů na MČR a stabilní vysoké účastí 

jihomoravské mládeže na turnajích všech kategorií. Nejvíce dětí zapojil do krajských turnajů oddíl 

KST Blansko, z okresů to bylo Břeclavsko, které vyslalo na turnaje celkem 96 dětí. Krátce 

informoval o LODM v Českých Budějovicích a nominaci jihomoravských hráčů a hráček. 

Dotazník po sezóně – objevil se např. návrh na zvětšení počtu účastníků pro turnaje A, motivovat 

hráče U17 a U19 k účastem (více bodů, ceny atp.), soutěž tříčlenných družstev, lepší vyhlašování 

vítězů (stupně vítězů či stojánky 1, 2, 3) či zakomponovat do U17 a U19 také U21.  
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V termínu 26.-27. října 2024 je ligový termín a 28.října je státní svátek následovaný podzimními 

prázdninami – diskutována možnost odehrání tohoto dvoukola buď 14.-15. září či 16.-17. 

listopadu. Bude zřejmě anketa mezi oddíly.  

Krajská střediska mládeže: návrh na rotaci mezi oddíly (KST LVA, TTC MS Brno, KST 

Blansko a SKST Hodonín, 16 kempů po 16 dětech, nominace podle žebříčku a dodatečného 

výběru, probíhalo by v týdnu a vždy celý den). Rozpočtově podobně jako doposud: 1 kemp = 12 

tisíc Kč + příspěvek na cestovné; celkem ročně kolem 200 tisíc korun. 

 

Roman Klecker za KR JmSST seznámil delegáty se stavem rozhodčích licence K v ČR (941) a 

JmK (340, což je 30 %), plánovaných školeních a seminářích lic. K v září, chystané změně 

Metodického pokynu o prasklém míčku, info o Zpravodajích rozhodčích KR ČAST.  

 

Antonín Srna nepřítomen, o aktivitách TMK informovali Pavel Gyurgyik a Iveta Vacenovská – 

uskutečnila se dvě školení lic. C trenérů ve Vyškově. Vždy musí kandidát nastoupit předem na 

licenci D (12 hodin – 1 den). V rámci školení musí proběhnout u kandidáta ještě stáž s trenéry ve 

střediscích. Absolvovali všichni, v září by měly být uděleny licence.  

 

Usnesení č.6: VH bere na vědomí zprávu předsedy a komisí  

 

V 19:40 odešli z Valné hromady 3 delegáti, celkový počet 54, nadpoloviční většina je 28 delegátů. 

 

Obšírně byla diskutována otázka systému školení trenérů licencí D.  

Návrh na usnesení: Valná hromada JmSST dává TMK za úkol vypracovat směrnici pro školení 

trenérů lic. D a vytvořit seznam školitelů pro tuto licenci. Hlasování 53-1-0  

 

Usnesení č.7: VH ukládá TMK vypracovat směrnici pro školení trenérů licence D a vytvořit 

seznam školitelů pro tuto licenci. 

 

Zprávu Kontrolní komise JmSST přednesl Jaroslav Kolůch, člen Kontrolní komise. Komise 

doporučuje schválit čerpání rozpočtu za rok 2023.  

 

Rozpočet za rok 2023 

Pavel Halas přednesl čerpání rozpočtu za rok 2023, následné hlasování: 54-0-0  

 

Usnesení č.8: VH schvaluje čerpání rozpočtu za rok 2023 

 

Návrh rozpočtu na rok 2024 

Pavel Halas představil návrh rozpočtu na rok 2024, který reflektuje změny při výběru evidenčních 

poplatků a nově obsahuje položku pro podporu činnosti mládeže v regionálních svazech. Příjmy 

jsou navrženy ve výši 1 170 800 a výdaje ve výši 1 333 500 Kč. Schodek bude pokryt z výnosů 

předchozích období. Hlasování: 54-0-0  

 

Usnesení č.9: VH schvaluje návrh rozpočtu na rok 2024 

 

VV předkládá návrh na rozdělení prostředků pro RSST (viz příloha rozpočtu). Návrh byl obšírně 

diskutován. Následné hlasování: 44-4-6  

 

Usnesení č.10: VH schvaluje navržená kritéria pro rozdělení prostředků na činnost mládeže mezi 

jednotlivé regionální svazy 
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Diskuse 

Iveta Vacenovská: Reagovala zejména na debatu o evidenčních poplatcích, kdy došlo ke zvýšení 

poplatků u dospělých z 300 Kč na 500 Kč a u mládeže ze 150 Kč na 400 Kč – VV ČAST téma 

dlouze diskutoval; požadavek NSA na výši výběru poplatků pro ČAST bude platit zřejmě od roku 

2025; pokud nebude platit, je zde návrh vracet 200 Kč zpět do krajů na podporu mládeže;  

souhlasí se zavedením lepšího, motivačního systému dotací na mládež v krajích (tedy ne plošně 

180 000 Kč/kraj).  

 

Ve 20:45 odešli z Valné hromady 4 delegáti, celkový počet 50, nadpoloviční většina je 26 

delegátů.  

 

Lukáš Novák představil svoje návrhy na změny v soutěžích družstev: 

1. příliš dlouhá utkání – zkrátit utkání o poslední kolo dvouher (do osmého bodu  

na max. 14 zápasů v utkání). (široce diskutováno) 

Ve 20:50 odešel z Valné hromady 1 delegát, celkový počet 49, nadpoloviční většina je 25 delegátů 

Ve 21:05 odešli z Valné hromady 3 delegáti, celkový počet 46, nadpoloviční většina je 24 delegátů 

2. pouze 1 zápas jednoho družstva v jednom dni (široce diskutováno) 

Ve 21:10 odešel z Valné hromady 1 delegát, celkový počet 45, nadpoloviční většina je 23 delegátů. 

Ve 21:27 odešli z Valné hromady 5 delegátů, celkový počet 40, nadpoloviční většina je 21 

delegátů. 

3. zrušení play-off,  

4. posun termínů utkání s ohledem na jarní prázdniny 

Po obšírné diskusi následoval návrh všechny body Lukáše Nováka projednat formou ankety mezi 

oddíly. Hlasování 39-0-1  

 

Usnesení č.11: VH ukládá VV zpracování ankety dle návrhů Lukáše Nováka, kdy podobu ankety 

připraví STK JmSST společně s navrhovatelem Lukášem Novákem, dle výsledků ankety budou 

podpořené body zahrnuty do programu jednání příští VH. 

 

Po tomto hlasování opustila část delegátů jednání. Ve 21:30 byli přepočítáni delegáti VH, celkový 

počet delegátů je 31. Následovala diskuse o usnášeníschopnosti VH a možnostech hlasování. Část 

delegátů nabyla mylného dojmu, že v tomto okamžiku VH není usnášeníschopná, a tedy nemůže 

již o žádném z bodů hlasovat a v jednání proto není možno pokračovat, další z nich opustili 

jednací sál.  

Diskuse byla ve 21:35 ukončena. 

 

Návrhová komise přednesla souhrn usnesení z jednání Valné hromady. 

 

Následně předseda JmSST Richard Brhel jednání VH ve 21:50 ukončil. 

 

 

 

 

 

Zapsal: Roman Klecker 

 

 

 

 

 

Ověřil: Stanislav Němec     Pavel Gyurgyik 
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Souhrn usnesení VH JmSST ze dne 18.6.2024 

 

Usnesení č.1: Valná hromada (dále jen VH) schvaluje program a jednací řád. 

Usnesení č.2: VH volí mandátovou komisi ve složení Jaroslav Kolůch a Miroslav Šmétka. 

Usnesení č.3: VH volí návrhovou komisi ve složení Roman Klecker a Pavel Halas. 

Usnesení č.4: VH pověřuje pořízením zápisu z jednání Romana Kleckera. 

Usnesení č.5: VH volí za ověřovatele zápisu Stanislava Němce a Pavla Gyurgyika. 

Usnesení č.6: VH bere na vědomí zprávu předsedy a komisí  

Usnesení č.7: VH ukládá TMK vypracovat směrnici pro školení trenérů licence D a vytvořit 

seznam školitelů pro tuto licenci. 

Usnesení č.8: VH schvaluje čerpání rozpočtu za rok 2023 

Usnesení č.9: VH schvaluje návrh rozpočtu na rok 2024 

Usnesení č.10: VH schvaluje navržená kritéria pro rozdělení prostředků na činnost mládeže mezi 

jednotlivé regionální svazy 

Usnesení č.11: VH ukládá VV zpracování ankety dle návrhů Lukáše Nováka, kdy podobu ankety 

připraví STK JmSST společně s navrhovatelem Lukášem Novákem, dle výsledků ankety budou 

podpořené body zahrnuty do programu jednání příští VH. 

 

 

 

 

Zpracovali: Roman Klecker, Pavel Halas 

 

 

 

 

 

Ověřil: Stanislav Němec     Pavel Gyurgyik 


